

Brow Lamination!

RefectoCil

refectocileducation.com

Create brows that appear fuller and perfectly defined using the RefectoCil Lash Curl or Lash Lift kits!

APPLICATION

1 Clean the brows with the RefectoCil Micellar Eye Make-up Remover. Use the Saline Solution to degrease and the removal of residues. Skin and hair must be dry before starting the application.

2 Use the rubber spoolie to brush through the brows and comb them into the desired shape.

3 Apply Lashperm (1) to the complete brow. Start at the beginning of the brow and continue the application into the same direction the brows have been combed.

4 Be careful to leave out the skin around the brows and remove unwanted product from the skin with a clean cotton swab.

Application time Lashperm: 7-8 minutes

4.1 In case you chose to perform the service using eyebrow foil, cover the whole brow tightly with it.

Application time Lashperm: 5 minutes

5 Remove Lashperm with a dry cotton swab or pad. Follow the direction in which you have brushed the hair. If necessary correct individual hairs.

6 Apply the Neutralizer (2) using a brush. Repeat the steps of applying Lashperm as described in point 3. Application time: 5 minutes

7 Remove the Neutralizer (2) with a moist cotton pad. Clean the eyebrow area thoroughly with the RefectoCil Saline Solution to remove any residues.

8 Tint the eyebrows in the desired colour using RefectoCil Eyelash & Eyebrow tint. Application time after a Brow Lamination: Only 3 minutes!

9 After removing the colour, brush the brows one more time into shape using the rubber spoolie. If necessary trim the hairs using eyebrow scissors.



CBON GROUP

Lamination des sourcils!

RefectoCil
refectocileducation.com

Créez des sourcils plus remplis et parfaitement définis à l'aide des kits RefectoCil Lash Curl ou Lash Lift!

APPLICATION

1 Nettoyez les sourcils à l'aide du Démaquillant Micellaire RefectoCil. Éliminez les résidus et les huiles naturelles de la peau en utilisant la solution saline. La peau et les poils doivent être secs avant de commencer l'application.

2 Utilisez le goupillon en caoutchouc pour brosser les sourcils minutieusement et peignez dans la forme souhaitée.

3 Commencez à appliquer le Lash Perm (1) sur les sourcils. Commencez à la racine du sourcil et appliquez dans la même direction que lorsque vous vous les aviez brossés.

4 Assurez-vous de ne pas appliquer le produit sur la peau autour des sourcils. Nettoyez tout débordement indésirable avec un coton-tige sec. Laissez agir le Lash Perm pendant 7-8 minutes

4.1 Si vous avez décidé d'utiliser du papier cellophane sur les sourcils pour le traitement, placez-le maintenant sur toute la zone. Laissez agir le Lash

Perm pendant 5 minutes.

5 Retirez le Lash Perm (1) avec un coton-tige sec ou un coton sec dans le même sens que lorsque vous avez peigné les poils. Remplacez les poils individuellement au besoin.

6 Appliquez le neutralizer (2) avec un pinceau. Répétez l'étape 3. Laissez agir 5 minutes.

7 Retirez le neutralizer (2) avec un coton humide, puis nettoyez soigneusement la zone des sourcils avec la solution saline RefectoCil pour éliminer complètement tout résidu.

8 Colorez les sourcils avec la teinture pour cils et sourcils RefectoCil sélectionnée. Laissez agir 3 minutes seulement après la permanente des sourcils.

9 Utilisez le goupillon en caoutchouc pour remodeler les sourcils après avoir retiré la teinture et tailler les poils plus longs avec des ciseaux à sourcils au besoin!



CBON GROUP